
Referat Generalforsamling ”Grundejerforeningen Lupinmarken ”,  for  år 2019. 

 

Mandag den 24. august 2020  kl. 19.00.  

 

1. Henrik Andersen valgtes til ordstyrer. 

Der var fremmødt 13 husstande incl. bestyrelsen. 

2. Bestyrelsen beretning! Se vedhæftede!  

Formanden og Henrik Eriksen orienterede. Enstemmigt godkendt! 

3. Gennemgang af regnskabet blev slået sammen med budget 

gennemgangen. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt! 

Budget 2020 blev enstemmigt godkendt!    

4. Der var  indkommet 2 forslag fra beboer, - se forslagenes indhold på 

bagsiden af møde indkaldelsen. 

Begge forslag blev forkastet! Dog afstedkom forslaget vedr. legepladsen, 

at forsamlingen blev enige om at nedsætte et udvalg, som skal komme 

med forslag til konstruktive ændringer.  

6. Bestyrelses medlemmerne Henrik Eriksen og Knud Erik Kvist Nielsen     

blev genvalgt. 

     Suppleant Jan Pedersen, Lupinmarken 93 blev genvalgt. 

7. Heidi Møller fra Lupinmarken 39 - blev genvalgt.  

8. Under evt blev der spurgt om vi forventede, at have sparet penge nok op i 

vejfonden  til nyt asfalt, når dette var tiltrængt. Til dette svarede Henrik 

Eriksen, at hvis prisudviklingen på dette område  ikke eksploderede, så 

ville det ikke blive et problem.   

Vedr. hastighederne ved aflev./ afh. af børn nede ved børnehaven, - så 

skal vi igen have fat i ledelsen.  

Der skal klippes ned ved alle tre udkørsler, således udsynet bliver 

optimal. 

 

Tak for et godt og konstruktivt møde, med et godt engagement fra fremmødte! 

 

På bestyrelsens vegne. 

 

Knud E. Kvist Nielsen 

Referent 

 

 

 

 


